
QUI ES QUI...?_____________
JOAQUIM ALBERTÍ i COSTA
Per començar m'agradaria preguntar-te: Quins varen ésser els teus inicis a 
la ràdio i

Els meus inicis a la radiodifusió guixolenca van ser a ' 'Ràdio Ferrerito'' pel 
febrer de 1.980, m és endavant, l'agost del mateix any aquesta ràdio 
s'ajuntà amb "Ràdio juriola" i d’aquí va sortir Ràdio Sant Feliu, de la que 
hi formo part des d'aquells dies. És a dir: sóc un dels fundadors d'aquesta
casa.

A la llarga dels anys has fet m olts de programes, quins destacaries, ?

Podriem destacar "FEN T D IUM ENGE", "H ITS RADIOFÒNICS” , "CAP 

DE SETM ANA", "D ISCOTECA 80” , alguns més nous i d'altres més vells com aquest últim.

Que vas sentir al posar-te per primera vegada davant el micro ?

La veritat és que em vaig posar m olt nerviós, però al cap d'un ratet i gràcies a que coneixia força la música 
d'aquell moment, la cosa va canviar i va sortir tot bé.

La ràdio t ’atrau o é s  un "hobbie" com un altre ?

Des dels 15 anys el món de la ràdio és una cosa que m 'atrau molt.

Es compatible la ràdio am b la teva professió ?

Bé, donat que la m eva professió és disc-jockey, es pot combinar perfectament. El que passa és que amb 
l'entrada d ’aquest nou any les perspectives professionals han canviat i hauré de deixar gran part de les 
meves tasques a la ràdio. No cal dir que és un cosa que em sap mol de greu i més després de set anys 
treballant en aquest mitjà.

Aleshores podries parlar un m ica dels que són els darrers programes que has fet, tot esperant per m és 
endavant una col·laboració m és activa i  una possible reincorporació a la sintonia ganxona.

Durant aquests últim s m esos he estat fent dos programes de dilluns a divendres. Es tracta de:

"M ÜSICA A BALQUENA" "KIM ICRO” .

Del primer puc dir que es feia a la tarda de 4 a 8, i hi entraven tots els estils m usicals sense fer abús de la 
m úsica comercial. Les novetats discogràfiques apareixien en aquest programa.
"K im icro", abarcava bàsicament la música disco, el funky en totes les seves variants era el màxim 
exponent d ’aquest programa.

Quelcom m és per acabar ?

Espero que aquests set anys de ràdio hagin servit a l'em issora i a m i mateix.
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